
 
Schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO Bladel   

 
Onderwerp:  Bloed doneren binnen gemeente Bladel 

Fractie:  Bladel Transparant 

Datum:  25 november 2022 

 
 

Geacht college,  

 

Zoals u wellicht weet houden actiegroepen Spieren voor Spieren en Sanquin Bloedvoorziening 

deze maand acties om meer bloeddonoren te vinden. Bladel Transparant vind het erg 

belangrijk dat er genoeg bloeddonoren zijn, maar heeft twijfels of met de huidige faciliteiten 

genoeg mensen uit onze gemeente geworven worden. Momenteel zijn de dichtstbijzijnde 

locaties om bloed te doneren Tilburg en Eindhoven. Beide locaties zijn vanuit de gemeente 

Bladel ongeveer een half uurtje rijden. Hoewel het aantal kilometers keurig vergoed wordt, zit 

er wel een grote tijdsdrempel. Want zo moet je een half uur heen en een half uur terug rijden, 

en afhankelijk van wat voor soort bloed je doneert ben je ook nog een hele tijd bezig. Al met al 

ben je dus al snel 2 uur onderweg. Bladel Transparant denkt dat dit een grote drempel is voor 

veel inwoners om uiteindelijk bloeddonor te worden, en wij denken dat dit beter kan. Zo kwam 

de organisatie die bloed inzamelt vroeger naar gemeentes toe, en dat gebeurt bij sommige 

gemeentes nog steeds. Wij zijn van mening dat het de moeite waard is, om te onderzoeken of 

deze facilitering terug kan komen, en stellen daarom de volgende vragen aan het college. 

  

Vragen:  

1. Is het college van mening dat er voldoende faciliteiten zijn voor inwoners uit onze 

gemeente om bloeddonor te worden en waar is dit op gebaseerd? 

2. Is het college van mening dat de afstand en de tijdsdrempel een belemmering kan zijn 

voor veel inwoners van onze gemeente om bloeddonor te worden? 

3. Is er zicht op cijfers binnen onze gemeente hoeveel mensen bloeddonor zijn, en hoe 

zich dit verhoudt tot andere gemeentes binnen Nederland? 

4. In hoeverre is het college van mening dat we voldoende bijdragen aan het krijgen van 

meer bloeddonoren binnen onze gemeente? Ziet het college hier een rol voor zichzelf 

weggelegd? Zo ja, kan hier een voorbeeld van gegeven worden? 

5. Kan het college onderzoeken of er een mogelijkheid is dat er een aantal keer per jaar 

bloed gedoneerd kan worden binnen onze gemeente (zoals bijvoorbeeld bij 

gemeenschapshuizen)? En wellicht kunt u onderzoeken of er een samenwerking 

mogelijk is met Diagnostiek voor U? 

6. Kan het college toezeggen om hierover in gesprek te gaan met Sanquin 

Bloedvoorziening? 

 

We zien graag dat deze vragen – op grond van artikel 41 van het reglement van orde -  

schriftelijk beantwoord worden.   

  

Met vriendelijke groet,  

  

Namens fractie Bladel Transparant,  

  

Niek Panjoel – 0647291183   

 


